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Vragen van het lid Van der Lee (GroenLinks-PvdA) aan de Minister van
Financiën over het bericht «AI fraude neemt snel toe in de financiële sector»
(ingezonden 14 oktober 2024).

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «AI fraude neemt snel toe in de
financiele sector»?1

Vraag 2
Bent u het ermee eens dat dit een zeer zorgelijke ontwikkeling is?

Vraag 3
Welke stappen onderneemt u om AI-fraude in de financiële sector tegen te
gaan?

Vraag 4
Op welke manier worden bedrijven gestimuleerd om maatregelen te nemen?

Vraag 5
Veel financiële instellingen geven aan niet over de middelen en expertise te
beschikken om deze bedreiging aan te pakken. Gaat u met hen in gesprek
over wat er nodig is om dit op orde te krijgen?

Vraag 6
Is het mogelijk om de bescherming van klanten middels biometrische
controles en essentiele informatie documenten (Eid’s) te verbeteren?

1 De Telegraaf, 8 oktober 2024, AI-storm in Europese financiële sector: fraude neemt snel toe |
Financieel | Telegraaf.nl
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